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Svar på spørgsmål stillet på Kultur- og Fritidsudvalget 
den 9. maj 2022 under Eventuelt (pkt. 12) af Maria 
Durhuus (A) vedr. afholdelse af møde mellem Kultur- 
og Fritidsudvalget og forskellige fodboldklubber 
 

Spørgsmål 

På Kultur- og Fritidsudvalgets møde den 9. maj 2022 under punkt 12, 

Eventuelt, spurgte Maria Durhuus (A) ind til afholdelsen af kommende 

møde med forskellige fodboldklubber og Kultur- og Fritidsudvalget og 

efterspurgte et notat om dialogen mellem administrationen og 

fodboldklubberne. 

 

Besvarelse 

På Kultur- og Fritidsudvalgets møde den 4. april 2022 under punkt 10, 

Eventuelt, informerede Maria Durhuus (A) om henvendelse fra flere 

fodboldklubber i Hvidovre Kommune, der ønsker foretræde for Kultur- og 

Fritidsudvalget vedr. Velfærdsalliancen og fremtidigt samarbejde.  

 

Velfærdsalliancen er en fem-årig samarbejdsaftale mellem Hvidovre 

Kommune og DBU, der løber i perioden 1. juni 2021 – 31. maj 2026, og 

involverer en række forskellige indsatsområder med fokus på pige-

/kvindefodbold, sundhed, Hvidovre Skolecup, klubudvikling og netværk. 

 

På udvalgsmødet den 4. april 2022 blev det besluttet, at administrationen 

skulle tage kontakt til foreningerne (via DBU) og undersøge muligheden for 

at arrangere et fremtidigt møde mellem foreningerne og Kultur- og 

Fritidsudvalget. Det blev dog ikke besluttet, hvornår det ønskede 

dialogmøde skulle finde sted.  

 

Administrationen tog efterfølgende kontakt til DBU den 27. april 2022 for at 

bekræfte ønsket om et muligt møde. Ønsket blev bekræftet, og DBU blev i 

samme ombæring oplyst om, at tidspunktet for mødet skulle afstemmes 

med Kultur- og Fritidsudvalgets formand samt direktøren før en formel 

mødeinvitation kunne udsendes.   

 

Administrationen drøftede herefter sagen med udvalgsformanden og 

direktøren den 28. april 2022 for at fastlægge hvornår et evt. dialogmøde 

skulle afholdes; herunder om de pågældende fodboldklubber skulle 

inviteres til at deltage i et ordinært udvalgsmøde, eller om der eventuelt 

skulle afholdes et selvstændigt dialogmøde. I forbindelse med drøftelsen 

var der enighed om, at der var behov for en konkretisering af dagsordenen 

for det ønskede møde såvel som øget klarhed om mødets deltagere. Dette 

for at kunne afgøre den mest hensigtsmæssige mødeform og -tidspunkt. 

 

Administrationen kontaktede på denne baggrund atter DBU den 29. april 

2022 med ønske om en uddybende dagsorden for det ønskede møde. 

Administrationen har pr. 11. maj 2022 ikke modtaget svar fra DBU, og der 

er således fortsat ikke fastlagt et endeligt tidspunkt for mødet, som dog 

forventes at blive afholdt inden sommerferien.    
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